
Zápis z jednání Osadního výboru Libichov 

Datum konání:  16.9.2021 

Přítomni:  , P. Svoboda, P. Tichý, P. Cihelník, V. Pospíšil, M. Horák, V. Hložek, V. Pavlíčková 

Omluveni:  J. Coufal, S. Vokatý, 

Host: ----- 

Projednávaná témata: 

 
1. Vyhodnocení akce Konec prázdnin – občerstvení spokojenost, všechny závazky vyrovnány.  
2. Příprava požadavků na rozpočet 2022   

Využít skoro výročí 580 let od doložené písemné zmínky o Libochovu  a asi 600 let od založení 
Libichova k organizování pásma kulturních akcí a prosazení některých stavebních akcí. 
viz příloha. 
Odesláno starostovi a paní Veselkové 27.9.2021, oba e-mail přečetli. 

3. Stavební akce od 9-12/2021, které jsou v plánu města_ 
 
- Zpevnění komunikací do „kouta“ ( připomínka odvod vody před vraty  Bobkových) 
- Osvětlení uličky 
- Elektřina pro kapličku 
- Očištění střechy školy od mechu 
 

4. Příprava setkání se starostou 23.9.2021 – navrhnout témata, která jsou důležitá pro Libichov 
a příp fungování celého města 
 
- Rok 2022 ve znamení 580 let od písemné zmínky Libichova , cca 600 let od založení. 

Důvod proč bychom chtěli pokračovat v údržbě návse, budovy školy  a navýšený 
požadavek na kulturní rozpočet 

- Zařazení celého Libichova pod limit 30 km / hod, tj. označení značkami 30 km / hod v celé 
obci, stejně jako má Jizerní Vtelno 

- Kanalizace Sýčina / Libichov 
- Cesta Sýčina Libichov 
- Cesta Libichov – Němčice rekonstrukce – zadání projektu na odstranění drnu, 

živičného  nebo jiného povrchu, výstavba osvětleného přechodu přes obchvat, 
koordinace s Němčicemi 

- Chodník Černavka – termín a způsob realizace 
- Přeložka hlavního řadu vodovodu v Libichově, řada přípojek nelze zavřít , otevřít vše 

pochází z roku 1974/1975 
- Územní plán  - stav schvalování + příprava záměru / projektu  hřiště za dílnami  p. 

Pavlíčka na obecním pozemku podél chodníku 
- Odpadové hospodářství a výhledy do budoucna v rámci Dobrovicka, okresu, kraje. Jaké 

jsou alternativní způsoby sběru komunálního odpadu, zvažované , projednávaná městem 
nebo komisí pro životní prostředí nebo od svozových firem pro nejbližší budoucnost? 

- Fungování sběrného dvora a personální obsazení 
- TS a sekání trávy  
- PID doprava – budoucnost 

 
 
 
 



5. Ostatní informace: 
 
- Wi-fi Dragon – opatrný zájem se angažovat v pokrytí volného wi-fi signálu návsi. 

Podmínkou min 8 nových komerčních připojení se závazkem na 2 roky, aby se jim 
vyplatilo budovat úřijíémací/ vysílací bod. Po tel. jednání  20.9. zvýšen požadavek na min 
13 nových připojení s dovětkem, že i tak si nejsou jistí realizací vzhledem k vysokému 
pokrytí Libichova od konkurence. Alternativně nabídnuta možnost zřízení 
vysokorychlostního internetu pro celou vesnici přes dotace EU. Dragon zajišťuje 
administraci a projekt a realizovali v Jabkenicích a Plužné.  Dragon požádán o zaslání 
informací k projektu a přes urgence doposud bez odpovědi.  
 

- Zvýšení poplatku za odpad na 800 Kč / osoba 
 

- Příprava voleb – úklid před a po 8 až 9.10.2021. sraz 2.10. v 8:30. 
 

- Zazimování  grilu, desky, dříví -  deska může být celoročně. 
 

- Očekávaná změna autobusy PID + do Prahy – viz setkání se starostou 23.9.2021 
 

- Informace o nerealizovaném odkupu části pozemku návsi – p. Zlámal 
 

- Obvodní oddělení Policie Dobrovice – viz setkání se starostou 23.9.2021 
 

- V. Hložek – informace o pořízení amurů pro likvidaci rákosu v dolním kale, nutný prořez 
vrb okolo kalu, zajistit pravidelné sekání trávy kolem kalu, když jsou instalovány lavičky 
 

- Osvětlení pergola – p. Novotný odmítl, přesměrováno na elektrikáře p. Šemberu, který 
po 4.10. bude k dispozici, aby na místě viděl situaci. Předem sdělil, že napojí pouze na 
samostatnou pojistku, žádné podpřipojení k jinému kabelu nebo rozvodu 
 
6)  Akce do konce roku: 
  -  Drakiáda  10.10.2021 pokud bude hezké počasí, 
   -  Rozsvěcení vánočního stromečku – v pátek 26.11.2021 od 18:00 potvrzeno od H. 
Svárovské.  Po rozsvěcení stromečku sousedské setkání v klubovně ve stylu „Mikulášské“ 
    -  Mikuláš + příprava balíčků pro děti 
    -  Dětské vánoční divadlo – pro velký úspěch v r. 2019 opět zařídit. 

 
 
                     Další setkání 10.11.2021 v 18:30 
 
                    Příloha: Požadavky do rozpočtu 2022 na stavební, údržbové a kulturní akce. 


